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Aan:  College van B&W 
Van:  GroenLinks Zwolle, Eildert Noorda 
Datum:  13 september 2024 
Onderwerp: Kattegatfestival 
 

 
Behoud Kattegat en haar festival voor Zwolle  

 
Geacht College, 
 
Recent vond de vijfde editie van het Kattegatfestival plaats. Een voor Zwolle uniek en 
ludiek cultureel festival dat authentieke feestelijkheid naar Hanzeland heeft gebracht. 
Een fijne sfeer - dankzij veel enthousiaste vrijwilligers, creatieve talenten en jonge 
culturele professionals als drijvende krachten. Precies die broedplaats, rafelrand of 
speelplek voor de homo ludens - de spelende mens - die Zwolle veelzijdiger maakt. Op 
Kattegat zelf wonen, werken en ontwikkelen zich jonge culturele makers - zij leveren 
daarmee samen een belangrijke bijdrage aan het Zwolse culturele klimaat.  
 
Helaas zijn er signalen dat het Kattegatfestival volgend jaar niet meer kan plaatsvinden. 
Gelet op de woningnood onderschrijft GroenLinks het belang van woningbouw in de 
Spoorzone, maar wil tegelijk een lans breken voor Kattegat. Daarom stelt GroenLinks 
graag de volgende vragen: 
 
Vragen 
 
1. Erkent het college de - wat GroenLinks betreft - grote culturele en sociale toegevoegde 

waarde van Kattegat en haar festival voor Zwolle? Hoe zou het college de waarde van 
Kattegat omschrijven? 

2. Is het college bereid om zich in te zetten om Kattegat en haar festival voor Zwolle te 
behouden? 

3. Hoe ziet actuele planning van de woningbouw op de Lurelui eruit? Kan het college een 
actueel tijdspad schetsen?  

4. Is het college bereid, als de planning dit toelaat, te onderzoeken of Kattegat nog een 
jaar of langer op dezelfde locatie kan blijven bestaan? 

5. Is het college bereid in goed overleg met Kattegat te onderzoeken of een vergelijkbare 
plek gevonden kan worden voor Kattegat en haar festival? 

6. Voor een spontaan initiatief als Kattegat is het belangrijk dat regeldruk en 
randvoorwaarden - waar mogelijk - zo beperkt mogelijk blijven. Is het college bereid 
op deze manier samen met Kattegat naar de toekomst te kijken? 

7. Enkele jaren geleden is een meer permanente vorm onderzocht, het zogenaamde 
Kattegat Wonen. Kan het college aangeven wat de huidige stand van zaken hiervan is? 

 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Eildert Noorda 


